

APVR[®]
H E L M E T

Glowinwin (Zhejiang) E-commerce Company

1 building, No.2 Chuangye Road, Haihong Street, Taizhou Bay New Area, Taizhou City, Zhejiang Province, PRC.

2 building, No.2 Chuangye Road, Haihong Street, Taizhou Bay New Area, Taizhou City, Zhejiang Province, PRC.

Contact: sales@apvrhelmet.com

Made in China

APVR[®]
H E L M E T

USER'S MANUAL

Advanced. Passionate. Versatility. Reliability

清洁与保养:

摘下头盔后,请在阴凉处通风晾干。如头盔因出汗或雨水变湿,请务必彻底擦干内外壳表面。过多的湿气可能导致霉变,影响卫生。佩戴后及时晾干是头盔保养的关键。

清洁头盔外壳:

将中性清洁剂与水混合,用软布蘸取溶液轻轻擦拭头盔外壳,然后用干布吸干水分。请勿使用清洁汽油、丙酮或其他有机溶剂,以免损坏头盔材质。

清洁可拆卸内衬:

APVR 头盔的可拆卸内衬采用冷感材质和记忆棉制成。请取下内衬,用普通洗涤剂手洗,或放入洗衣网袋中机洗。洗净后轻轻拧干,并在通风处晾干。

存放头盔:

为了延长头盔的使用寿命,请在不佩戴时将其存放于阴凉处。避免将头盔放置在易跌落的位置,以防损坏。



正确佩戴头盔:

将织带拉出,佩戴头盔。头盔下沿应与眉毛对齐,若位置过高或过低,可能导致头盔滑落,增加受伤风险。佩戴头盔后,调整至舒

适贴合的状态。轻轻点头测试,确保头盔不会松动或滑落。若调节过紧,可能会引起不适。

其他注意事项:

本头盔专为骑行运动设计。如用于其他用途,请务必注意安全。头盔结构旨在提供全面防护,请勿自行改装其结构或外观,以免影响性能。如需更换配件,请使用 APVR 原厂部件,以确保头盔的防护效果。



即使头盔外观未受损,其 EPS 材质可能已吸收冲击能量,导致防护功能下降。为确保安全,建议及时更换头盔。头盔可显著降低运动中的头部受伤风险,但无法提供 100% 事故防护。随着使用时间的增加,头盔材料可能会老化。APVR 建议在 3 年内(根据具体使用情况)更换头盔,以确保最佳防护效果。

调整 Y 形织带:

上下移动分隔扣,以调整耳部附近的 Y 形织带。织带应形成 Y 形,并位于耳垂下方,不应遮盖耳朵。织带需平整贴合脸部,不可扭曲或突出。

调整下巴织带与扣具:

调整下巴织带至合适松紧,既不宜过紧也不宜过松。调整至最舒适状态后,扣紧扣具。

产品保修与维修说明:

APVR 原装头盔产品享有保修及完善的售后服务。产品保

修期限为购买日起一年。请妥善保管产品保修卡，并确认保修卡上的产品信息与所购产品一致。更多信息请访问 APVR 官方网站。

产品保修范围与维修内容：

保修范围仅限于头盔及其原厂相关部件，如后部调节旋钮、LOGO 贴纸等。

其他重要注意事项及产品说明：

1. 摩托车及自行车头盔属于消耗品。在正常使用和妥善存放的情况下，建议约 3 年更换一次（根据个人使用和存储情况），以确保产品的最佳防护性能。

2. 若头盔发生撞击或强烈碰撞，建议立即更换新头盔。此时，头盔不仅可能出现外观损坏，其 EPS 材质可能已受损，从而降低甚至丧失防护性能。为了确保安全，强烈建议更换新头盔，不要继续使用已损坏的头盔。

3. 请注意，头盔产品的 EPS 材质及外壳损坏均不在保修范围内。

4. 头盔及其部件的缺陷认定，以 APVR 原厂技术人员的评估结果为准。

5. 若产品购买超过一年，或保修卡遗失、信息不完整或被篡改，将影响产品的售后保修权益。

Cleaning and Maintenance

After removing your helmet, air dry it in a shaded, well-ventilated area. If the helmet becomes wet due to sweat or rain, ensure that both the interior and exterior surfaces are completely wiped dry. Excessive moisture may lead to mildew and hygiene issues. Drying your helmet after each use is essential for proper maintenance.

Cleaning the Shell

Mix a neutral detergent with water and use a soft cloth to dip the solution. Gently wipe the helmet shell, then use a dry cloth to absorb any remaining moisture. Do not use gasoline, acetone, or other organic solvents, as they may damage the helmet material.

Cleaning the Removable Liner

The removable liner of the APVR helmet is made of cooling fabric and memory foam. Remove the liner and hand wash it with a mild detergent, or place it in a laundry net and machine wash it. After washing, wring it out gently and air dry in a well-ventilated area.

Storing the Helmet

To extend the lifespan of your helmet, store it in a cool place when not in use. Avoid placing it in areas where it could easily fall and sustain damage.



Proper Helmet Wearing

Pull out the straps and put on the helmet. The lower edge of the helmet should align with your eyebrows. If it sits too high or too low, it

may slide off, increasing the risk of injury. Once worn, adjust it to ensure a snug and comfortable fit. Lightly nod your head to check that the helmet remains secure. Over-tightening may cause discomfort.

Other Important Notes

This helmet is designed specifically for cycling. If used for other purposes, please exercise caution. The helmet structure is engineered for comprehensive protection—do not modify its design or structure, as this may compromise its safety performance. If replacement parts are needed, always use original APVR components to maintain optimal protection.



Even if there are no visible damages, the EPS material inside the helmet may have absorbed impact energy, reducing its protective effectiveness. For safety reasons, we recommend replacing the helmet promptly. While helmets significantly reduce the risk of head injuries, they cannot provide 100% protection against all accidents. Helmets are consumable items, and materials may degrade over time. APVR recommends replacing your helmet every three years (depending on individual usage) to ensure maximum protection.

Adjusting the Y-Shaped Straps

Slide the strap divider vertically to adjust the Y-shaped straps near your ears. The straps should form a Y-shape just below your earlobe without covering your ears. Ensure the straps lie flat against your face without twisting or protruding.

Adjusting the Chin Strap & Buckle

Adjust the chin strap to fit snugly—not too tight or too loose. Once you find the most comfortable position, fasten the buckle securely.

Product Warranty and Repair Instructions

APVR original helmets come with a warranty and professional after-sales service. The warranty period is one year from the date of purchase. Please keep your warranty card in a safe place and ensure the product information matches the purchased item. For more details, visit the official APVR website.

Warranty Coverage and Repair Scope

The warranty covers only helmet products and original factory-related components, such as adjustment knobs and logo stickers.

Other Important Notices and Product Instructions

1. Motorcycle and bicycle helmets are consumable products. Under normal use and proper storage, it is recommended to replace them approximately every three years (depending on personal usage and storage conditions) to maintain optimal protection.
2. If the helmet has been involved in an impact or collision, it is recommended to replace it immediately. Even if there are no visible damages, the EPS material inside may have been compromised, reducing or even eliminating its protective capability. For safety reasons, we strongly advise replacing the helmet rather than continuing to use a damaged one.
3. Please note that damage to the EPS material or outer shell of the helmet is not covered under the warranty.
4. Product defects and component issues will be assessed and determined by APVR's official technicians.
5. If the product has been purchased for more than a year, or if the warranty card is lost, incomplete, or altered, after-sales service rights may be affected.

警告：

即使在较低速度下，头盔也无法完全防止头部受伤，使用者仍可能受到伤害。为了获得最佳保护，请仔细阅读说明并按照要求正确佩戴。使用时必须确保头盔始终稳固地佩戴在头部，不得向后倾斜或遮挡前方。请合理调整头盔的织带，注意下巴和喉部的位置，确保不会造成压力或不适。

当头盔受到撞击后，其内部结构可能已受到细微损坏，无法继续提供有效保护，因此请勿继续使用或丢弃，建议更换新的头盔。清洁头盔时，请勿使用清洁剂或腐蚀性溶剂，以免损坏头盔。建议仅使用清水进行清洁。

WARNING:

No helmet can completely protect the head from injuries, even at slower speeds, which can lead to injuries to the user. For the best protection, please refer to the instructions carefully and wear correctly as required. When using, must ensure that the helmet is always stable on the head, neither falling behind the head nor covering the front. The straps need to be adjusted appropriately, paying attention to the position of the jaw and throat, making sure not to cause pressure or discomfort. When the helmet is hit has not in providing protection, because the internal structure has damaged but subtle, so please don't use or discard, best replacement new helmet. When cleaning the helmet, please do not use detergent, corrosive volume to avoid damage to the helmet, just use water to clean helmet.